The United States of America

The USA is one of the largest countries in the world. It is situated in the central part of the North American continent. The area of the USA is over nine million square kilometres. It is washed by the Pacific Ocean and by the Atlantic Ocean. The most northern part of the USA is Alaska,, the largest state, separated from the rest of the country by Canada. 

The population of the United States is nearly 250 million people, most of the people live in towns. People of different nationalities live in the USA. 

The official language of the country is English. The capital of the country is Washington. It was named in honour of the first President, George Washington. 

As the USA is a large country, the climate is different in different regions. Foi example, the Pacific coast is a region of mild winters and warm, dry summers, but the eastern continental region is watered with rainfall. The region arounc the Great Lakes has changeable weather. 

There are many mountains in the USA For example, the highest peaks of the Cordilliers in the USA are 6,193 and 4,418 metres. 

The main river of the country is the Mississippi. But there are many other great rivers in the USA: the Colorado in the south and the Columbia in the northwest. There are five Great Lakes between the USA and Canada. 

The USA produces more than 52 per cent of the world's corn, wheat, cotton, tobacco. 

There are many big cities in the coun try. They are Washington (the capital of the country). New York (the city of contrasts, financial and business centre of the USA), Boston (there are many colleges and universities in it), Chicago (one of the biggest industrial cities in the USA), San Francisco, Los Angeles, Philadelphia, Detroit (one of the biggest centres of the automobile industry). 

The USA has an Academy of Sciences. There are many scientific institutions, museums, libraries, theatres and other interesting places in the country. 

The USA is a highly developed industrial country. The USA is rich in mineral resources, such as aluminium, salt, zinc, coppers, and others. The country is rich in coal, natural gas, gold and silver, too. It holds one of the first places in the world for the production of coal, iron, oil, natural gas. 

Such industries as machine-building, ship-building are highly developed in the country. 

American agriculture produces a lot of food products: grain, fruit, vegetables. 

The USA is a federal republic, consisting of fifty states. Each of these states has its own government. Congress is the American Parliament which consists of two Chambers. 

The president is the head of the state and the government. He is elected for four years. 

Перевод текста: The United States of America

США - одна из наибольших стран в мире. Это расположено в центральной части североамериканского континента. Область США - более чем девять миллионов квадратных километров. Это вымыто Тихим океаном и Атлантическим океаном. Самая северная часть США - Аляска, наибольшее государство, отделенное от остальной части страны Канадой. 

Население Соединенных Штатов - почти 250 миллионов человек, большинство людей, живых в городах. Люди различных наций живут в США. 

Официальный язык страны является английским. Капитал страны - Вашингтон. Это называли в честь первого президента, Джорджа Уошингтона. 

Поскольку США - большая страна, климат отличен в различных областях. Пример Foi, Тихоокеанское побережье - область умеренных зим и теплых, сухих лет, но восточная континентальная область орошена с ливнем. Область arounc Великие озера имеет изменчивую погоду. 

Есть много гор в США Например, самые высокие пики Cordilliers в США - 6 193 и 4 418 метров. 

Главная река страны - Миссиссипи. Но в США есть много других больших рек: Колорадо на юге и Колумбии на северо-западе. Есть пять Великих озер между США и Канадой. 

США производят больше чем 52 процента всемирного зерна, пшеницы, хлопка, табака. 

В попытке coun есть много больших городов. Они - Вашингтон (капитал страны). Нью-Йорк (город контрастов, финансовый и деловой центр США), Бостон (есть много колледжей и университетов в этом), Чикаго (один из самых больших индустриальных городов в США), Сан-Франциско, Лос-Анджелесе, Филадельфии, Детройт (один из самых больших центров автомобильной промышленности). 

США имеют Академию Наук. Есть много научных учреждений, музеи, библиотеки, театры и другие интересные места в стране. 

США - высоко развитая индустриальная страна. США богаты полезными ископаемыми, типа алюминия, соли, цинка, coppers, и других. Страна богата углем, природным газом, золотом и серебром, также. Это держит одно из первых мест в мире для производства угля, железа, нефти, природного газа. 

Такие отрасли промышленности как машиностроение, судостроение высоко развито в стране. 

Американское сельское хозяйство производит много продовольственных продуктов: зерно, фрукты, овощи. 

США - федеративная республика, состоя из пятидесяти государств. Каждое из этих государств имеет его собственное правительство. Конгресс - американский Парламент, который состоит из двух Палат. 

Президент - глава государства и правительство. Он избран в течение четырех лет.

